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Protokół Nr XLIX/2022 z XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 

12 kwietnia 2022 roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 10:00 do 11:10. 

 

W sesji udział wzięli radni oraz sołtysi Gminy Kawęczyn – zgodnie z listami obecności 

stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022; 

b) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Chocim przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Chocim; 

c) przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Dzierzbotki przedstawionego przez                   

Sołtysa Sołectwa Dzierzbotki. 

d) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dziewiątka przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Dziewiątka; 

e) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Głuchów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Głuchów; 

f) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kowale Pańskie przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Kowale Pańskie; 

g) przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Leśnictwo przedstawionego przez                   

Sołtysa Sołectwa Leśnictwo; 

h) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marcinów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Marcinów; 

i) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marianów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Marianów; 

j) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Świat przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Nowy Świat; 

k) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Siedliska przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Siedliska; 

l) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Skarżyn przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Skarżyn; 

m) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Stanisława przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Stanisława; 

n) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Tokary Pierwsze przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Tokary Pierwsze; 

o) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Wojciechów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Wojciechów; 
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p) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Żdżary. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 14-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Brzychcy 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z XLVIII Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. 

Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono 

uwag do jego zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , 

Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  

NIEOBECNI (1) 

Krystyna Brzychcy 

 

Protokół z XLVIII Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

Radna Krystyna Brzychcy dotarła na salę posiedzeń.  

 

Przewodniczący P. Gebler  poprosił o ponowne sprawdzenie kworum, po czym stwierdził, że 

w sesji bierze udział 15-u radnych na stan 15-u.  

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pierwsza ze zmian dotyczy wyłącznie zmian 

klasyfikacji w jakiej są ujęte inwestycje drogowe Poinformowała, że w uchwale budżetowej na 

rok 2022 wszystkie zadania drogowe były podjęte jako zadania inwestycyjne. Skarbnik Gminy 

zaznaczyła, że niektóre z nich kwalifikują się do zadań remontowych. Dodała, że są to drogi w 

następujących miejscowościach: Chocim, Marcinów, Kowale Pańskie, Głuchów, Kawęczyn, 

Tokary Drugie, Będziechów, Dzierzbotki, Kowale Pańskie – Kolonia i Marcjanów. Kolejne 

zmiany dotyczą zawiadomień Wojewody Wielkopolskiego w sprawie zmiany planu dotacji na 

rok 2022. Pierwsza z tych zmian dotyczy zwiększenia planu wydatków o kwotę 14.000,00 zł z 

przeznaczeniem na utrzymanie grobów i cmentarzy. Druga zmiana dotyczy zwiększenia 

środków na realizację ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci o kwotę 599.192,00 zł. 

Kolejna zmiana dotyczy zwiększenia planu wydatków z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków 

celowych dla rodzin i osób poszkodowanych w wyniku niekorzystnych zjawisk 

atmosferycznych (klęski żywiołowej) – wichur, które miały miejsce w lutym tego roku w 

wysokości 5.400,00 zł i 153.933,000 na wypłatę zasiłków i usuwanie skutków klęski 

żywiołowej. Następne zwiększenie dotyczy kwoty 11.200,00 zł z przeznaczeniem na 

dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

(stypendia i zasiłki szkolne) za okres od stycznia do czerwca 2022 roku. Skarbnik E. Balcerzak 

powiedziała, że otrzymaliśmy również środki pomocowe z Funduszu Pomocy dla obywateli 

Ukrainy, którzy przebywają na terenie naszej gminy. Dodała, że są to środki w wysokości 

9.792,00 zł na wypłatę i obsługę świadczenia 300 zł.  Ponadto otrzymaliśmy zwrot środków w 

wysokości 7.357,51 zł za zagospodarowanie i doposażenie mieszkania komunalnego, w którym 

zostali zakwaterowani obywatele Ukrainy. Skarbnik Gminy dodała, że otrzymaliśmy środki 
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pomocowe w kwocie 528,00 zł na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży narodowości 

ukraińskiej za miesiąc marzec. Ostatnia kwota pomocy dla obywateli Ukrainy wynosi 700,00 

zł z przeznaczeniem na pomoc psychologiczną dla tych osób. Ostatnie zmiany budżetowe 

dotyczy zmian w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Tokary Pierwsze. Sołectwo zwiększa 

zadanie bieżącego utrzymania świetlicy wiejskiej o wartość 400,00 zł. Sołectwa zwiększa 

również zadanie potrzymania tradycji regionu z okazji 660-lecia Tokar o kwtę 800,00 zł. 

Sołectwo Tokary Pierwsze rezygnuje z zadania utrzymanie Skweru 650-lecia – zakup 

materiałów w wysokości 1.200,00 zł.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/318/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b)przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Chocim przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Chocim; 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że 13 Planów Odnowy Miejscowości oraz 2 Strategie 

Rozwoju Sołectw zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, dlatego 

w przypadku braku pytań zaproponował, aby kolejno przegłosować przedstawione projekty 

uchwał. 

Nikt z obecnych nie miał pytań ani uwag.  

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Chocim przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Chocim. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Chocim przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Chocim;  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/319/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Chocim przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Chocim. 

 

c) przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Dzierzbotki przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Dzierzbotki; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Dzierzbotki przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Dzierzbotki. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Dzierzbotki przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Dzierzbotki;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/320/2022 w sprawie  przyjęcia Strategii 

Rozwoju Sołectwa Dzierzbotki przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Dzierzbotki. 

 

d) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dziewiątka przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Dziewiątka; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dziewiątka przedstawionego 

przez Sołtysa Sołectwa Dziewiątka. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dziewiątka przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Dziewiątka;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/321/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Dziewiątka przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Dziewiątka. 

 

e) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Głuchów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Głuchów; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Głuchów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Głuchów. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Głuchów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Głuchów;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/322/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Głuchów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Głuchów. 

 

f) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kowale Pańskie przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Kowale Pańskie; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kowale Pańskie przedstawionego 

przez Sołtysa Sołectwa Kowale Pańskie. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kowale Pańskie przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Kowale Pańskie;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 
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Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/323/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Kowale Pańskie przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Kowale Pańskie. 

 

g) przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Leśnictwo przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Leśnictwo; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Leśnictwo przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Leśnictwo. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwoju Sołectwa Leśnictwo przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Leśnictwo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/324/2022 w sprawie  przyjęcia Strategii 

Rozwoju Sołectwa Leśnictwo przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Leśnictwo. 

 

h) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marcinów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Marcinów; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marcinów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Marcinów. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marcinów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Marcinów;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/325/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Marcinów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Marcinów. 

 

i) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marianów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Marianów; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marianów przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Marianów. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Marianów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Marianów;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/326/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Marianów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Marianów. 

 

j) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Świat przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Nowy Świat; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Świat przedstawionego 

przez Sołtysa Sołectwa Nowy Świat. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Nowy Świat przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Nowy Świat; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/327/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Nowy Świat przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Nowy Świat. 
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k) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Siedliska przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Siedliska; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Siedliska przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Siedliska. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Siedliska przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Siedliska;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/328/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Siedliska przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Siedliska. 

 

l) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Skarżyn przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Skarżyn; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Skarżyn przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Skarżyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Skarżyn przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Skarżyn; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/329/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Skarżyn przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Skarżyn. 

 

m) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Stanisława przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Stanisława; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Stanisława przedstawionego przez 
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Sołtysa Sołectwa Stanisława. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Stanisława przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Stanisława; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/330/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Stanisława przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Stanisława. 

 

n) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Tokary Pierwsze przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Tokary Pierwsze; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Tokary Pierwsze przedstawionego 

przez Sołtysa Sołectwa Tokary Pierwsze. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Tokary Pierwsze przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Tokary Pierwsze; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/331/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Tokary Pierwsze przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Tokary 

Pierwsze. 

 

o) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Wojciechów przedstawionego przez Sołtysa 

Sołectwa Wojciechów; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Wojciechów przedstawionego 

przez Sołtysa Sołectwa Wojciechów. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Wojciechów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Wojciechów; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/332/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Wojciechów przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Wojciechów. 

 

p) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Żdżary; 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary przedstawionego przez 

Sołtysa Sołectwa Żdżary. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Żdżary przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa 

Żdżary; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak , 

Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Adrian 

Kwinciak , Łukasz Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł 

Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLIX/333/2022 w sprawie  przyjęcia Planu Odnowy 

Miejscowości Żdżary przedstawionego przez Sołtysa Sołectwa Żdżary. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

 

Ponadto Wójt Gminy Jan Nowak poinformował, że w dniu 15.04.2022r. w Urzędzie Gminy 

Turek ma się odbyć podpisanie umów z Samorządem Województwa Wielkopolskiego 

reprezentowanym przez Wicemarszałka Krzysztofa Grabowskiego na dofinansowanie zadania 

budowy dróg dojazdowych do pól w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Gmina 

Kawęczyn otrzymała dofinansowanie w kwocie 137.000,00 zł na współfinansowanie zadania 

w wyżej wymienionym zakresie. Ponadto dodał, że jesteśmy zobowiązani do dokonania 

nasadzeń drzew, które zostały usunięte z różnych powodów (np. wycinka drzew w Żdzarach 
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na potrzebę budowy drogi, gdzie zostało wycięte około 30 sztuk).  W związku z tym 

otrzymaliśmy kwotę 19.000,00 zł na nasadzenia drzew miododajnych. Wójt J. Nowak 

nadmienił, że ma nadzieje, że nasadzeń uda się dokonać jeszcze wiosną tego roku.  

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Wójt Gminy powiedział, że na najbliższym posiedzeniu komisji chciałby wspólnie z panią 

Skarbnik Edytą Balcerzak przedstawić sprawozdanie finansowe za I kwartał 2022 roku.  

 

Ponadto poinformował, że w dniu dzisiejszym i jutrzejszym w godzinach od 13:00 do 16:00 w 

specjalnie do tego przeznaczonym pomieszczeniu przy hydroforni w Marcjanowie  będą 

gromadzone artykuły spożywcze, środki czystości oraz inne artykuły z dłuższym terminem 

ważności z przeznaczeniem dla obywateli Ukrainy. W pierwszej kolejności dary będą 

przekazane rodzinom mieszkających na terenie naszej gminy. Wójt J. Nowak poprosił o 

zaangażowanie mieszkańców i dostarczenie artykułów do wyznaczonego miejsca.   

Ad. 7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny G. Dzikowski zapytał, czy folia rolnicza przy odbierze będzie ważona. Dopytał jak to 

dokładnie będzie wyglądać. Zaznaczył, że mieszkańcy podają tylko szacunkową wagę, a wie, 

że poprzednim razem firma odbierająca zarobiła na tym zadaniu. Dodał, że skoro teraz 

odbierają z jednego miejsca to powinno być to rzetelnie zrobione, a  firma winna otrzymać 

wynagrodzenia za to co fatycznie odbierze.  

 

Wójt J. Nowak powiedział, że przepisy prawa wymagają, aby folia odbierana była z jednego 

miejsca. Ponadto zaznaczył, że wcześnie była możliwość odbioru z każdego gospodarstwa, 

dlatego z niej skorzystano. Dodał, że teraz mamy dużo niższe ceny niż poprzednio. Podkreślił, 

że folia na pewno będzie ważona. Nadmienił, że został zapewniony, że będzie to wykonane 

zgodnie z wszelkimi wymaganiami.  

 

Radny T. Tyrakowski prosił o zgłoszenia do Zarządu Dróg Powiatowych potrzebę uzupełnienia 

ubytków w nawierzchni asfaltowej drogi relacji Milejów – Tokary oraz usunięcie suchych 

drzew w ciągu przedmiotowej drogi. Ponadto zapytał, czy wiadomo kiedy zostanie podłączona 

do sieci energetycznej lampa oświetlenia ulicznego.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystkie uwagi dotyczące dróg zgłaszane są na bieżąco do 

odpowiedniego zarządcy drogi, w tym przypadku do Zarządu Dróg Powiatowych. Następnie 

poinformował, że nie mamy żadnej informacji, kiedy punkt oświetlenia ulicznego zostanie 

podłączony do sieci energetycznej. Zaznaczył, że tak jak wcześnie przekazywał zgodnie z 

przepisami i stanowiskiem Przedsiębiorstwa Energetycznego nastąpi to w ciągu 14 miesięcy od 

odbioru technicznego montażu lampy oświetleniowej.  

 

Radny R. Jaśkiewicz poprosił, aby Rada Gminy przy dzisiejszym wyjeździe w teren udała się 

na drogę gminną w Żdzarach, aby zapoznać się z tematem korzeni olszyn, które niszczą drogę 

gminną.  
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Wójt Gminy powiedział, że powinniśmy po dzisiejszym wyjazdowym posiedzeniu komisji 

spotkać się na miejscu w jakiś dzień po świętach, aby podsumować wyjazd w teren i 

problemowe odcinki dróg takie jak np. ten w Żdżarach. Zaznaczył, że warto jeszcze raz 

porozmawiać z właścicielem tych drzew.   

 

Radna K. Brzychcy poprosiła o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych ubytków w 

nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej relacji Dziewiątka – Młodzianów – Czachulec Nowy.  

 

Radny S. Kasprzak powiedział, że chciałby otrzymać informacje na temat inwestycji 

powiatowych na terenie dróg znajdujących się na terenie naszej gminy. Nadmieniał, że we 

wstępnych planach miały być robione dwa odcinki: Marcjanów – Nowy Świat i Kawęczyn – 

Marcinów, ale zostały one zamienione na rzecz drogi idącej przez Siedliska. Dodał, że jest w 

posiadaniu informacji, że droga w Siedliska ze względu na wykupy gruntów nie będzie obecnie 

realizowana. Radny dopytał, czy wiem jakie zadania będą realizowane na terenie naszej gminy 

w tym roku.  

 

Wójt Gminy powiedział, że wystąpimy do władz powiatowych z zapytaniem o inwestycje 

planowane do realizacji w tym roku na terenie naszej gminy. Ponadto potwierdził, że zgodził 

się na zmianę dwóch wcześniej wymienionych odcinków na odcinek drogi w Siedliska, ale nie 

wie jak obecnie wygląda sytuacja związana z w/w inwestycjami w starostwie powiatowym.   

 

Radny K. Rygas zgłosił potrzebę uzupełniania ubytków w nawierzchni asfaltowej drogi 

powiatowej relacji Marcjanów – Kawęczyn.  

 

Wójt Gminy powiedział, że wszystkie odcinki dróg powiatowych zostaną zgłoszone do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Turku, taj jak zawsze to czynimy.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 9. .Zamknięcie XLIX Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał XLIX Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

                             Protokołowała                                                    Przewodniczył   

 

                      Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler 

 


